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بندی معلمان،  رتبه  – خاطره میرزا:  گروه سیاسی 
موضوعی اســت که سال ها است از سوی معلمان پیگیری 
می شــود و دولت ها و مجلس هــای مختلف وعده هایی در 
این خصوص داده اند ولی متاســفانه در عمل اتفاق خاصی 
نیفتاده و همچنان عموم معلمان نسبت به دریافتی خویش 
معترضند و با اعرتاضات مدنی سعی دارند به حقوق خویش 
برسند. خرداد ماه گذشــته کلیات رتبه بندی معلمان در 
صحن مجلس به تصویب رســید که البته این طرح مورد 
انتقاد فعالان این صنف قرار گرفت. آنها معتقد بودند لایحه 
رتبه بندی معلمان تصویب شــده ایراداتــی دارد که باید 
رفع شــود. بعضی رسانه ها هم نوشتند که معلوم نیست در 
نهایت آنچه در مجلس تصویب می شود تا چه اندازه اهداف 
ســند تحول بنیادین را برای »ارتقای منزلت اجتماعی و 

جایگاه حرفه ای معلمان«، محقق کند.
بهرحال بررسی نشدن جزئیات این طرح در صحن علنی 
طی تابستان، موجب شد که در مهرماه ۱۹۰ نماینده برای 
در اولویت قرار گرفتن لایحه رتبه بندی معلمان درخواست 
بدهند. در آن زمان عضو کمیســیون آموزش و تحقیقات 
مجلس با بیان اینکه معلمان حدود ۱۰ ســال اســت که 
منتظر اجرایی شــدن رتبه بندی هستند، اظهار کرد:لایحه  
مذکور اسفند ماه ســال گذشته به دست مجلس رسید و 
رســیدگی به آن بنا به دلایلی از جمله رســیدگی بودجه 
سالیانه ، زمان برد و از طرفی هم دولت قبل عنوان کرد که 
لایحه رتبه بندی معلمان از فروردین ســال ۱4۰۰ اجرایی 
می شود که این مسئله انتظاراتی را ایجاد کرد اما متاسفانه 
تا کنون اجرایی نشــده و لذا نمی شود که این انتظار ادامه 

داشته باشد.
به این ترتیب بود که در آخر مهرماه رئیس کمیســیون 
آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی گفت: احتمالاً تا 
دو ماه آینده رتبه بندی معلمان وارد فاز اجرا می شود. وی 
با اشــاره به اینکه رتبه بندی معلمان در سقف تراز بودجه 
مصوب ســال ۱4۰۰ اجرا خواهد شــد، گفت: یکشنبه ۹ 
آبان مجلس بازگشایی می شود و اولین دستور کار بررسی 
لایحه رتبه بندی معلمان اســت، پیش بینی می کنیم تا دو 
ماه آینده رتبه بندی معلمان برای اجرا آماده باشــد که از 

3۱ شهریور ۱4۰۰ قابل احتساب است.
رتبه بندی معلمان در عناوین پنج گانه آموزشیار معلم، 
مربی معلم، استادیار معلم، دانشیار معلم و استاد معلم در 
صحن علنی مجلس مصوب شده است بر این اساس استاد 
معلم بالاترین رتبه اســت و افرادی که موفق به کسب این 
عنوان شوند، طبق گفته علیرضا منادی رئیس کمیسیون 
آموزش و تحقیقات مجلــس، 7۰ درصد افزایش حقوق را 

خواهند داشت.
افزایــش حقوق معلمان با اجــرای رتبه بندی معلمان، 
اینگونه خواهد بود، آموزشــیار معلم با ارتقا به مربی معلم 
25 درصد افزایش حقوق، مربی معلم با ارتقا به اســتادیار 
معلم 2۰ درصد افزایش حقوق خواهد داشت بر این اساس 

استادیار معلم  45 درصد افزایش حقوق را خواهد داشت، 
دانشیار معلم 6۰ درصد و استاد معلم 7۰ درصد نسبت به 
آنچه در گذشته دریافت می کردند، افزایش حقوق خواهند 

داشت.
علیرضا منادی رئیس کمیســیون آموزش و تحقیقات 
مجلس در پاســخ به این پرسش، معلمی با 2۱ سال سابقه 
کار و مدک فوق لیسانس هم اکنون چقدر حقوق می گیرد 
و با اجــرای رتبه بندی، افزایش حقــوق او چگونه خواهد 
بود؟ می گوید: »فردی که فوق لیســانس دارد و مسئولیت 
نداشته باشــد حدود 8 میلیون تومان حقوق می گیرد و با 
اجرای رتبه بندی اگر به مقام استاد معلمی برسد، حقوق او 

7۰ درصد افزایش خواهد داشت.«
این در حالی است که علیرضا کاظمی سرپرست وزارت 
آموزش و پــرورش، بزرگترین چالش اجرای رتبه بندی را، 
منابع مالی ناکافی در بودجه ۱4۰۰ می داند و معتقد است 
باید منتظر مانــد و دید که مجلس، چگونه این تعارض را 

حل خواهد کرد؟
با این حال رئیس کمیسیون آموزش مجلس نسبت به 
تحقق اعتبار مورد نیاز اجرای رتبه بندی معلمان، خوش بین 
است؛  منادی در این باره می گوید: منابع مالی لازم تا پایان 
سال وصول می شود و از محل وصولی ها می توان رتبه بندی 
معلمان را اجــرا کرد، اینکه سرپرســت وزارت آموزش و 
پرورش می گوید منابع مالی کافی نیســت، برداشت ایشان 
است و رتبه بندی را در سال ۱4۰۰ براساس سقف بودجه 
تعیین کردیم، از ســوی دیگر به شــکل لایحه ارائه شده 
است بنابراین منابع آن قطعاً از سوی دولت پیش بینی شده 
اســت.در طول دو سه ماه گذشته متأسفانه اعداد واهی در 
مورد بار مالی اجرای نظام رتبه بندی معلمان مطرح شــده 
اســت اما بر اســاس کار کارشناسی که در مجلس صورت 

گرفتــه و اجرای با کیفیت نظام رتبه بندی مورد نظر برای 
یک ســال مبلغ 3۰ هزار میلیارد تومان و برای نیمه دوم 
ســال به ۱5 هزار میلیارد تومان نیاز دارد که بازنشستگان 

سال ۱4۰۰ را هم شامل می شود.
چهارشنبه گذشته اما رئیس سازمان برنامه و بودجه از 
مجلس درخواست کرد که نظام رتبه بندی فرهنگیان طبق 
لایحه دولت اعمال شــود چون در لایحــه منابع به اندازه 
پیش بینی شده است و اگر بیش از این در نظر گرفته شود 
به خلق پول، استقراض و هزینه سنگین به قشرهای دیگر 

منجر خواهد شد.
حالا با شروع کار مجلس در روز یکشنبه به نظر می رسد 
بررسی این طرح جدی تر شده ولی اختلاف نظرها در این 
خصوص هم افزایش یافته است. برگزاری حلسه غیرعلنی 
بــرای »تخصیص 25 هــزار میلیارد تومان بــرای اجرای 
رتبه بندی معلمان« مهمترین خبر روز یکشنبه مجلس در 

این خصوص بود. 
بــه گزارش ایســنا، علیرضا منادی رئیس کمیســیون 
آموزش و تحقیقات مجلس در حاشــیه جلسه علنی صبح 
یکشنبه مجلس شــورای اســلامی در جمع خبرنگاران با 
اشاره به جلســه غیرعلنی صبح مجلس بیان کرد: در این 
جلسه رئیس ســازمان برنامه و بودجه از موافقت دولت با 
تخصیص 25 هزار میلیــارد تومان برای اجرای رتبه بندی 
معلمان خبر داد و رئیس مجلس شــورای اسلامی نیز این 
موضوع را بــه نمایندگان اعلام کرد. در ادامه در جلســه 
علنی مجلس ماده 4 این لایحه مورد بررســی قرار گرفت 
امــا به دلیل ابهام موجود مجددا به کمیســیون آموزش و 

تحقیقات بازگشت.
وی در ادامــه اظهار کرد: کمیســیون نیز در جلســه 
یکشــنبه و سه شنبه خود ابهامات موجود را مرتفع کرده و 

ان شاءالله از یکشنبه آتی مجددا در صحن مجلس شورای 
اسلامی مورد بررســی قرار خواهد گرفت به احتمال قوی 
تــا آخر هفته آتی این لایحه در مجلس نهایی می شــود و 
سپس یک هفته در شــورای نگهبان خواهد بود و پس از 
ابلاغ نیز مدتی تهیه آیین نامه آن از ســوی دولت به طول 
خواهد انجامید. امــا در ظرف 45 روز آینده نهایی خواهد 

شد.
با این حــال نماینده نجف آباد در مجلس با اشــاره به 
نشســت غیرعلنی صبح یکشــنبه مجلس گفت: برخلاف 
اظهارنظــر برخی نماینــدگان مجلس، در این نشســت 
مصوبه ای مبنی بر اختصاص 25 هزار میلیارد تومان برای 

اجرایی کردن لایحه رتبه بندی نداشتیم!
ابوالفضــل ابوترابــی در گفت وگو با تســنیم، با گفت: 
مباحث مطرح شده در نشست غیرعلنی صبح امروز بیشتر 

پیرامون طرح های افزایش حقوق، مالی و بودجه ای بود.
وی با بیان اینکه بحث های مطرح شده در این نشست 
در حد کلیات بود و وارد مصادیق نشــدیم و صرفاً موضوع 
هماهنگی مجلس و دولت برای نهایی کردن بودجه ۱4۰۱ 

مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت.
ابوترابــی درباره لایحــه رتبه بندی معلمــان و میزان 
اعتبارات اختصاص یافته بــرای اجرایی کردن این لایحه 
گفت: بحث اعتبارات 25 هزار میلیاردی برای اجرای طرح 
که از ســوی برخی نمایندگان مجلس مطرح شــده صرفاً 
در حد پیشــنهاد اســت و چنین چیزی در صحن مصوب 
نشــد و در این رابطه مقرر شــد با ارجاع لایحه رتبه بندی 
به کمیســیون آموزش و برگزاری جلســه مشــترک این 
کمیســیون با رئیس ســازمان برنامه و بودجه، براســاس 

آیین نامه اقدام کنند.
همچنین در جلســه علنی یکشــنبه مجلس شــورای 
اســلامی ادامه بررسی لایحه »نظام رتبه بندی معلمان« در 
دســتورکار صحن قرار گرفت و نمایندگان به بررسی ماده 
4 این لایحــه پرداختند. در جریان بررســی این ماده، با 
تذکر یکی از نمایندگان در خصوص وجود ابهامات متعدد 
در ایــن ماده و مــواد بعدی در زمینه مــدارک تحصیلی 
فرهنگیان و نوع محاســبه آن در نظام رتبه بندی و با وارد 
دانســتن تذکر از سوی رئیس مجلس، ارجاع لایحه »نظام 
رتبه بندی معلمان« به کمیســیون آمــوزش و تحقیقات 
جهت رفع ابهام به رأی گذاشته شد که نمایندگان با ۱۹5 
رأی موافق از مجموع 232 نماینده حاضر در صحن، برای 
بار دوم با ارجاع این لایحه به کمیســیون موافقت کردند. 
به این ترتیــب، از ماده 4 تا انتهای لایحه نظام رتبه بندی 

معلمان به کمیسیون آموزش و تحقیقات بازگشت.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اســلامی در 
هنــگام رأی گیری برای ارجــاع این لایحــه تأکید کرد: 
کمیســیون آموزش و تحقیقات ظــرف مدت ۱۰ روز این 
ابهامات را بررسی و اصلاح کند و لایحه را مجددا به صحن 

مجلس ارائه دهد.

جلسه علنی و غیر علنی مجلس برای رتبه بندی معلمان به نتیجه ملموسی نرسید

بودجه رتبه بندی معلمان همچنان بلاتکلیف
در حالی که عده ای از موافقت دولت و مجلس با تخصیص ۲۵ هزار میلیارد تومان برای اجرای رتبه بندی معلمان خبر می دهند، یکی از نمایندگان تصریح کرده مجلس 

مصوبه ای مبنی بر اختصاص ۲۵ هزار میلیارد تومان برای اجرایی کردن لایحه رتبه بندی نداشته است

رئیس ســازمان پدافند غیرعامل کشــور، 
گفت: به دلیل تغییر ماهیت تهدیدها، نیازمند 
تغییر راهبرد دفاعی هستیم و امروز دشمنان 
انقلاب اســلامی و در راس آن آمریکا و رژیم 
صهیونیســتی، جنگ را به لایه های جدیدی 
تحت عنــوان جنگ های هیبریدی یا ترکیبی 

برده اند.  
به گزارش ایرنا از سازمان پدافند غیرعامل 
کشور، نشست کمیته پدافند غیرعامل شرکت 
ارتباطات زیرساخت به مناسبت ایام نکوداشت 
پدافنــد غیرعامل با حضور ســردار غلامرضا 
جلالــی رئیس ســازمان پدافنــد غیرعامل 
کشــور و حمید فتاحی رئیــس هیات مدیره 
و مدیرعامل شــرکت ارتباطات زیرساخت و 

جمعی از مدیران و معاونین آنان برگزار شد.
رئیس ســازمان پدافند غیرعامل کشــور 
در ســخنانی در این نشســت ضمن تشکر از 
اهتمام شرکت ارتباطات زیرساخت در توجه 
بــه مباحث مربوط به پدافند غیرعامل، اظهار 
کرد: یکی از مهمترین اهداف تشکیل سازمان 
پدافند غیرعامل کشــور،  ایجــاد هماهنگی، 
همپایی و هم افزایی میان بخش نظامی کشور 

و بخــش غیرنظامــی در امر دفــاع و تحقق 
راهبرد دفاع جامع در کشور است که ارتقای 
تاب آوری و پایداری ملی را به ارمغان خواهد 

آورد.
جلالــی بــا بیان اینکــه به دلیــل تغییر 
ماهیت تهدیــدات، امر دفاع چــه در بخش 
نظامی و چــه غیرنظامی نیازمند تغییر راهبرد 
اســت، خاطرنشــان کــرد: امروز دشــمنان 
انقلاب اســلامی و در راس آن آمریکا و رژیم 
صهیونیســتی، جنگ را به لایه های جدیدی 
برده اند که تحت عنوان جنگ های هیبریدی 
یا ترکیبی شــناخته می شــود کــه به دلیل 
ماهیت خــود، تنــوع تهدیــدات را افزایش 

چشمگیری داده است.
وی، فضــای مجــازی را با وجــود تمام 
فرصت هــا و منافع، عاملی برای افزایش تنوع 
تهدیدات دانست و تصریح کرد: در ترور شهید 
ارتباطاتی  فناوری  ترکیب  فخری زاده، همین 
و ماهواره ای که بر بستر فضای مجازی انجام 
شد سبب این حادثه شــد. در واقع ما شاهد 

یک ترور فیزیکی در فضای سایبری بودیم.
به گفته جلالی با توجه به اینکه هزینه های 

حملات سایبری از ابعاد مختلف، چه اقتصادی 
و چه سیاسی و اجتماعی برای مهاجم بسیار 
کمتر است و به نوعی فاعل و مهاجم، مجهول 
می مانــد. از همیــن رو ایــن قابلیت فضای 
مجازی بــه عنوان راهبردی بــرای تهدید و 
وارد آوردن خســارت به قربانی در دستور کار 
راهبردهای آفندی در جهان قرار گرفته است.
وی با بیان اینکه با توجه به ماهیت جنگ 
ترکیبی، اســتراتژی دفاع نیــز باید یک دفاع 
جامع و در واقــع دفاع غیرنظامی مکمل دفاع 
نظامی باشد، خاطرنشــان کرد: زمانی در بین 
برخی مســوولان کشــور در خصوص جنگ 
ســایبری توافق نبود ولی خوشبختانه امروز 
در اصل موضوع و واقعیــت موجود تردیدی 

نیست.  
رئیس ســازمان پدافند غیرعامل کشور با 
بیان اینکه در حال حاضر شــاهد چندین نوع 
حمله سایبری هستیم، تصریح کرد: نخستین 
نوع جنگ سایبری در حوزه زیرساختی است 
که نمونه آن را در حمله اســتاکس نت شاهد 
بودیم. جنــگ شــبکه های اجتماعی، جنگ 
سایبری شهری نیز از جمله سایر انواع جنگ 

سایبری است. برای نمونه استراتژی های آفند 
و پدافندی در دانشــگاه های روز نظامی جهان 
تدریس می شــود. در مورد جنگ ســایبری 
نیز باید گفت که همزمان با توســعه شــهر 
هوشــمند، حمله به پلتفرم شــهر هوشمند 
یعنی حمله به کل شهر. جلالی با بیان اینکه 
جنگ ســایبری زیرســاختی در دستور کار 
رژیم صهیونیســتی قرار گرفته است، تصریح 
کــرد: حوادث ســایبری که در بندر شــهید 
رجایی و راه آهن شــاهد آن بودیم، نمونه ای 
از حمله سایبری به زیرساخت ها بود. ویژگی 
این گونه حملات، کار بسیار پیچیده و فنی و 
دارای پشتوانه صنعتی است. وی خاطرنشان 
کرد: یکــی از مهمترین مباحث در تهدیدات 
سایبری زیرســاختی، مساله پیامدهای ناشی 
از این تهدیدات است. بخش زیرساخت از آن 
رو مورد حملات سایبری قرار می گیرد چون 
ارتباط تنگاتنگی با خدمات رســانی به مردم 
 دارد و در نتیجه پیامدهای شدیدتری به دنبال
 خواهد داشت. جلالی عنوان کرد: برای دفاع 
جامع در برابر هر تهدید به ویژه جنگ سایبری 
زیرســاختی باید نخست استراتژی دشمن را 

بشناســیم. واقعیت این اســت که دشمن در 
این جنگ از یک نگاه سیســتمی بهره می برد 
و از همین رو یک راهبرد هوشمند تخصصی 
فنی بر مدل جنگ سایبری زیرساختی حاکم 

شده است.
و  کارکردهــا  اهمیــت  تبییــن  بــا  وی 
ارتباطات  شــرکت  حیاتــی  ماموریت هــای 
زیرســاخت، خاطرنشــان کرد: تاب آوری در 
زیرساخت ها باید متناسب با کارکردهای آنها 
باشــد. با توجه به اهمیت شــرکت ارتباطات 
زیرساخت ایجاد یک بخش یا معاونت دفاعی 

برای چنین ساختاری ضروری است.
جلالی بــا تاکید بر لزوم طــرح و اجرای 
دفاع سایبری در لایه زیرساختی، بر طراحی 
سناریوهای مخاطرات و تهدیدات و تمرین و 
مانور برای مشخص شدن نقاط ضعف و اقدام 

جهت برطرف کردن آن تاکید کرد.
وی خاطرنشان کرد: تضمین تداوم کارکرد 
در شــرکت ارتباطات زیرساخت و تاب آوری 
شــبکه جزو مهمترین اهداف اقدامات مبتنی 
بــر پدافند غیرعامل اســت کــه باید به طور 

جدی دنبال شود.

معاون اقتصادی رئیس جمهوری با بیان اینکه کســری 
بودجه بزرگترین آســیبی است که در دولت سیزدهم با آن 
مواجه شدیم، گفت: فکر می کنم  آذرماه اخبار خوبی به گوش 

مردم خواهد رسید.
به گزارش ایرنا، »محســن رضایی« روز یکشنبه پس از 
حضور در نشســت کمیسیون اقتصادی به خبرنگاران گفت: 
مهم ترین مسائل کنونی کشور، رسیدگی به مسائل اقتصادی 
مانند معیشــت، رفاه و بهبود زندگی مردم و رشد اقتصادی 

است.
معــاون اقتصادی رئیس جمهوری با بیان اینکه در دولت 
ســیزدهم برای تحقق موضوعات مذکــور برنامه ریزی های 
بســیاری صورت گرفته اســت، افزود: هرچند رسیدگی به 
مسائل روزمره اهمیت بسیار داشته و باید با جدیت پیگیری 

شود اما توجه و رســیدگی به مسائل بنیادی هم از اهمیت 
زیادی برخوردار است.

وی با تاکید به لزوم ایجاد یکپارچگی میان مجلس، دولت 
و قوه قضائیه، بخش خصوصی و مردم اضافه کرد: همانگونه که 
انقلاب با یکپارچگی پیروز شد و در دفاع مقدس با یکپارچگی 
به پیروزی رسیدیم، اکنون هم برای حل مشکلات اقتصادی 
کشور و پیشرفت در مسائل اقتصادی به یکپارچگی نیاز داریم.
رضایــی ادامه داد: باید یکپارچکــی را از دولت و مجلس 
آغــاز کنیم و در مراحل بعدی به ســراغ بخش خصوصی و 

تمامی آحاد جامعه برویم.
وی بــا دعوت از همه ایرانیان خارج از کشــور برای وارد 
کردن سرمایه های فکری و مالی خود به کشور اظهار داشت: 
فضا در داخل کشور به ســرعت در حال تغییر است و همه 
زیرســاخت های لازم برای جهش اقتصادی در ایران فراهم 
اســت و از همه ایرانیان خارج از کشــور دعوت می کنیم با 
انگیزه و شــوق وارد وطن خود شوند تا بتوان کشور را بهتر 

از گذشته بسازیم.
معــاون اقتصادی رئیس جمهوری خاطرنشــان کرد: در 

نشست امروز مقرر شد همکاری های مشترک میان معاونت 
اقتصادی و کمیسیون اقتصادی مجلس ادامه یابد.

رضایی خاطرنشان کرد: بزرگترین آسیبی که ما در شروع 
کار این دولت با آن مواجه شــدیم، کسر بودجه بود که بیش 
از 4۰۰ هزار میلیارد تومان دولت با کسری بودجه مواجه شد 

که بخش زیادی از آن در حال حل شدن است.
 وی اضافه کرد: اســتقراض از بانک مرکزی و چاپ پول 
بدون پشتوانه کاملًا قطع شده و درآمدهای جدیدی را تعریف 
کردیم که فشار روی مردم وارد نشود یعنی دولت نخواهد با 

هزینه کردن از جیب مردم درآمدهای خود را تامین کند.
معــاون اقتصادی رئیــس جمهوری خاطرنشــان کرد: 
برنامه های جدیدی هم داریم که فکر می کنم در آذرماه اخبار 

خوبی به گوش مردم خواهد رسید.

معاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه دولت مصمم 
است از تولید کنندگان داخلی به طور جدی حمایت کند، 
گفت: توانمندی، ظرفیــت و دانش تولید کنندگان ایرانی 
به ویژه در بخش تولید لوازم خانگی بســیار بالا اســت و 
این ظرفیت ها ایجاب می کند که محصولات ایرانی جایگاه 

واقعی خود را در بازارهای رقابتی منطقه پیدا کنند.
به گزارش ایسنا، محمد مخبر که روز پنج شنبه هفته 
گذشــته بصورت سرزده به بازار امین حضور تهران رفته و 
پای گلایه ها و مشــکلات فروشندگان و خریداران نشسته 
بود، دیروز مســائل و مشــکلات آنها را با تولید کنندگان 
اصلی این بازار مطرح و از ایشــان خواست برای حل آنها 

چاره اندیشی کنند.
وی در این جلســه که مدیران عامــل ۱5 تولیدکننده 
اصلی بازار لــوازم خانگی و تعــدادی از مدیران صنفی و 
دولتی حضور داشــتند، اظهار داشــت: حمایت از بخش 
تولید با هدف منتفع شدن مردم صورت می گیرد بنابراین 
تولید کنندگان باید افزایش کیفیت و کاهش قیمت را به 

صورت توامان مدنظر قرار دهند.
معاون اول رئیس جمهور از مدیران عامل شــرکت های 
تولید کننده لوازم خانگی خواســت نیازهــا، انتظارات و 
مطالبات خــود از دولت را احصاء و ارائــه کنند تا دولت 
بتوانــد حمایت های لازم از این صنعت را در دســتور کار 
خود قرار دهد تا شــاهد تقویت تولیــد این محصولات و 
در عیــن حال کاهش قیمت، بهبــود کیفیت و به تبع آن 

رضایتمندی مردم باشیم.
وی افزود: خواســته دولت این اســت که شرکت های 
تولید کننده لــوازم خانگی بتوانند ضمــن توجه ویژه به 
اهمیت صادرات، در سطح منطقه سرآمد باشند و برندهای 
ایرانی ظرف مدت چند ســال، علاوه بــر تامین نیازهای 

داخلی، بازار کشورهای همسایه را نیز در اختیار بگیرند.
مخبر با بیان اینکه صنعتی که رقابت نداشــته باشــد 
محکوم به شکست است، افزود: صنعت تولید لوازم خانگی 
باید خود را در معرض رقابت چه در داخل و چه در خارج 
از کشــور قرار دهد چرا که ارتقاء و رشــد از طریق رقابت 

ایجاد می شود.
معــاون اول رئیس جمهــور از وزارت صنعت، معدن و 
تجارت نیز خواســت تا ســاز و کار و برنامه ریزی دقیقی 
برای تســهیل صادرات محصولات لوازم خانگی را تدوین 
و بســترهای لازم را برای توسعه صادرات این محصولات 

فراهم کند.
وی همچنین با اشاره به توانمندی دانشگاه های کشور 
در تولید قطعات و مواد اولیه مورد نیاز صنایع خاطر نشان 
کرد: باید رابطه صنعت و دانشگاه گسترده تر شود تا مواد 
اولیــه و قطعات مورد نیاز صنایع و به ویژه لوازم خانگی با 

اتکاء به توانمندی داخلی تامین شود.
معاون اول رئیس جمهور ســرمایه گذاری برای بهبود 
کیفیــت و افزایــش تولید را لازمه حضــور صنعت تولید 
لوازم خانگــی در بازارهای بین المللی دانســت و افزود: 
شــرکت های تولید لوازم خانگی باید با اتکاء به اعتمادی 
که مردم به برندهایشان دارند، مردم را در سرمایه گذاری 
مشــارکت دهند و با هدایت نقدینگی موجود در جامعه، 

خط تولید خود را گسترش دهند و دولت نیز با جدیت از 
این سرمایه گذاری حمایت می کند.

در این جلســه که وزیــر صنعت، معــدن و تجارت و 
مدیرعامــل ســازمان حمایت مصرف کننــدگان و تولید 
کنندگان نیز حضور داشــتند،  مدیــران عامل اصلی ترین 
شرکت های تولیدی لوازم خانگی کشور گزارشی از ظرفیت 
تولیــد و تعداد کارگــران خود ارائه کردند و به تشــریح 
مهمترین دغدغه ها و نیازهایشــان نظیر مسائل مرتبط با 
مالیات، افزایش قیمت مواد اولیــه، ورود کالاهای قاچاق 
به داخل کشــور و مقررات دســت و پا گیر و بروکراسی 

اداری پرداختند.
در این جلســه پس از بحــث و تبادل نظر در خصوص 
راهکارهای کمک به تقویت تولید لوازم خانگی، مقرر شد 
مدیران عامل شرکت های تولید کننده لوازم خانگی نیازها 
و انتظارات خود را برای کاهش قیمت ها و افزایش کیفیت 
بــه دولت ارائه دهند تا تصمیمات لازم برای کمک به این 

صنعت اتخاذ شود.

رئیس سازمان پدافند غیرعامل مطرح کرد

جنگ سایبری زیرساختی در دستور کار رژیم صهیونیستی 

وعده معاون اقتصادی رئیس جمهوری:

 آذر ماه اخبار خوبی به گوش مردم می رسد

معاون اول رئیس جمهور:

صنعت لوازم خانگی باید خود را در معرض رقابت قرار دهد 

انتقاد حسن روحانی از هجمه به 
آیت الله صافی گلپایگانی

حسن روحانی، رئیس جمهور سابق ایران، در پیامی، هجمه به آیت الله صافی 
گلپایگانی و تضعیف جایگاه مرجعیت را تقبیح کرد.

به گزارش ایســنا، متن پیام حجت الاسلام حسن روحانی به این شرح است: 
جایگاه مرجعیت در تاریخ شــیعه، ضامن بقــای مکتب اهل بیت)ع(، الهام بخش 
ایستادگی در برابر استبداد و استعمار و مایه حفظ امید و انسجام جامعه ایران در 

سده های اخیر بوده است.
تضعیف این جایگاه با هر توجیهی، ریختن آب به آســیاب دشــمنان عزت و 
هویت ملی است. شخصیت وارسته و مبارزی همچون آیت الله صافی گلپایگانی، 
با ســوابق بی نظیر در دفاع از اسلام و نظام، خود شاخص انقلاب و مبارزه است و 
ادعاهای انقلابیگری را باید با چنین ترازوهائی سنجید. رسیدگی به معیشت مردم 
و تعامل سازنده با جهان در چارچوب »عزت-حکمت-مصلحت«، از سیاست های 
همیشگی جمهوری اســلامی بوده که امام و رهبری بر آن تصریح کرده اند. قدر 
ســرمایه هایمان را بدانیم و آزادی بیــان را با ادب و تکریم فرزانگان جامعه پاس 

بداریم.

خداییان رئیس سازمان بازرسی کل کشور شد
طی احکامی  از ســوی حجت الاسلام والمســلمین محسنی اژه ای، ذبیح الله 
خداییان رئیس سازمان بازرسی کل کشور و حجت الاسلام والمسلمین احمدرضا 

پورخاقان شاهرضایی رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح شد.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضائیه، طی حکمی از سوی حجت 
الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای، ذبیح الله خداییان که پیش از این مسئولیت 
ریاســت سازمان ثبت اسناد و املاک کشــور را بر عهده داشت، به عنوان رئیس 

سازمان بازرسی کل کشور منصوب شد.
رئیس قوه قضائیه همچنین در حکمی حجت الاســلام والمسلمین احمدرضا 
پورخاقان شــاهرضایی را به ریاست ســازمان قضایی نیروهای مسلح کل کشور 

منصوب کرد.

انتصاب معاون جدید حقوقی و بین المللی
 وزارت خارجه 

حســین امیرعبداللهیان، وزیر امورخارجه، طی حکمی رضا نجفی را به عنوان 
معاون حقوقی و بین المللی وزارت امور خارجه منصوب کرد.

به گزارش ایســنا، در بخشــی از  این حکم آمده است: امید است با توکل بر 
خداوند متعال و پیروی از منویات مقام معظم رهبری )مدظله العالی(، در تحقق 
سیاست ها و راهبردهای دستگاه دیپلماسی بویژه سیاست خارجی متوازن، فعال، 
پویا و هوشمند و همفکری و تعامل با معاونان، مدیران و کارشناسان محترم در 
انجام وظایف محوله موفق باشــید. لازم به ذکر است وی پیش از این سرپرستی 

این معاونت را عهده دار بود.
نجفی که از آزادگان سرافراز و ایثارگران دفاع مقدس می باشد، سابقه ریاست 
نمایندگی کشورمان نزد آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین را نیز در کارنامه 

خود دارا می باشد.

تعیین تکلیف ارز ۴۲۰۰ تومانی در کمیسیون برنامه 
ســخنگوی کمیسیون برنامه و بودجه مجلس از حضور وزیر صنعت، معدن و 

تجارت برای تعیین تکلیف ارز 42۰۰ تومانی و وضعیت خودرو خبر داد.
محمد مهدی مفتح در گفت و گو با ایسنا در توضیح جلسه امروز کمیسیون 
برنامه و بودجه گفت: این جلســه با حضــور فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و 
تجارت جهت ارائه گزارش دربــاره اقدامات این وزارتخانه در حوزه های مختلف 
تشکیل شــد و نمایندگان به طرح نظرات خود درباره خودرو، تعیین تکلیف ارز 

42۰۰ تومانی، راه اندازی کارخانه ها و موارد دیگر پرداختند.
به گفته وی در این جلسه مقرر شد که نشست هایی در هفته های آینده برای 

بررسی حوزه صنعت و معدن و تجارت برگزار شود.
مفتح همچین با اشــاره به حضور دادســتان دیوان محاسبات کل کشور به 
همراه گ معاونان اقتصادی دیوان در کمیسیون برنامه گفت: در این جلسه درباره 
بودجه پیشــنهادی دیوان محاسبات برای سال ۱4۰۱ مطالبی بیان شد. اعضای 
کمیسیون برنامه و بودجه تمام هزینه های پیشنهادی دیوان محاسبات را با دید 
کاهش هزینه ها مورد بررســی قرار داد و نسبت به مواردی که به نظر می رسید 

ارقام رشد داشته است، خواستار توضیحاتی شد.
وی ادامه داد: علاوه بر این بحث میزان اســتخدام ها و پرداخت پاداش پایان 
خدمت بازنشســتگان در دیوان محاسبات نیز مورد بررسی قرار گرفت. قرار شد 
بودجه پیشــنهادی بعد از تایید کمیسیون، به دولت برای درج در لایحه بودجه 

سال آینده مجلس ارسال شود.

اعلام وصول طرح استفساریه قانون نحوه پرداخت 
عیدی کارکنان

عضو هیات رئیســه مجلس شورای اســلامی از اعلام وصول طرح استفساریه 
قانون نحوه پرداخت عیدی کارکنان دولت و نحوه تسری آن به کارگران شاغل و 

مشمول قانون کار در دستگاه های اجرایی خبر داد.
به گزارش ایرنا، »محمد رشــیدی« در نشســت علنی روز یکشنبه مجلس 
شــورای اسلامی، از اعلام وصول طرح استفســاریه قانون نحوه پرداخت عیدی 
کارکنان دولت و نحوه تســری آن به کارگران شــاغل و مشــمول قانون کار در 

دستگاه های اجرایی خبر داد.
به گفته عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی، طرح اصلاح ماده یک قانون 
نحــوه اعمال نظارت بر کاهش هزینه های غیرضرور و جلوگیری از تجمل گرایی، 
طرح اصلاح ماده 5 قانون تأسیس شورای عالی شهرسازی و معماری ایران و طرح 
استفساریه بند )ب( ماده )۱5۹( قانون برنامه 5 ساله توسعه اقتصادی، اجتماعی 

و فرهنگی جمهوری اسلامی  ایران هم اعلام وصول شد.
وی همچنین از اعلام وصول طــرح الحاق یک ماده به قانون خدمت وظیفه 
عمومی، طرح بیمه پرداخت خسارت عوارض ناشی از درمان و طرح ارتقای نظام 

تولید از طریق اصلاح نظام کارشناسی رسمی دادگستری خبر داد.
رشــیدی خاطرنشان کرد: در جلسه امروز طرح اصلاح بند )هـ( تبصره )۱8( 
قانون بودجه ســال ۱4۰۰ و طرح نحوه تشــکیل و فعالیت تشکل های صنفی 

تخصصی نیز اعلام وصول شد.

گزارش کمیسیون امنیت ملی درباره قانون اقدام 
راهبردی به زودی به صحن می رود

نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس از ارائه گزارش 
این کمیسیون درباره اجرای قانون راهبردی لغو تحریم ها و صیانت از حقوق ملت 

ایران به صحن علنی مجلس خبر داد.
به گزارش خانه ملت، عباس مقتدایی با اعلام این خبر گفت: کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی در هفته های گذشته برای بررسی مراحل اجرایی قانون 
اقــدام راهبردی برای لغو تحریم ها و صیانــت از حقوق ملت ایران که در آذرماه 
سال گذشته در مجلس به تصویب رسیده بود، جلساتی برگزار کرد. نایب رئیس 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس عنوان کرد: مسئولان سازمان 
انرژی هســته ای، وزارت امور خارجه و برخی از نهادهای دســت اندرکار دیگر از 
جمله مجموعه هایی که کمک کننده یا تســهیل کننده هســتند، در جلسات 

کمیسیون شرکت و گزارش های خود را ارائه کردند.
مقتدایی افزود: محوریت بخشی از این جلسات با کمیته هسته ای کمیسیون 
امنیت ملی و سیاست خارجی بوده که در طول این مدت مجموعه ای از گزارشات 
تهیه شــده که در حال تدوین نهایی اســت. وی بیان کــرد: برای اینکه بتوانیم 
بالاترین حد نظارتی مجلس را محقق کنیم در حال تلاش هســتیم و همکاری 
بسیار خوبی میان کمیسیون امنیت ملی و نهادهای دولتی متولی امر وجود دارد.
 نایب رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس خاطرنشان کرد: 
به نظر می رســد قانون اقدام راهبردی به عنوان یکی از قوانین مبنایی و کلیدی 
مصوب مجلس شورای اسلامی است توانسته حد بالایی در صیانت از حقوق مردم 

ایران را تامین کند.
نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای اســلامی تاکید کرد: در این جهت 
مجلس یازدهم کاملا جدی است و نمایندگان برای نظارت بر اجرای قانون های 
مصوب مجلس عزم راسخ دارند که این عزم شامل قانون اقدام راهبردی مجلس 

برای نظارت بر روند فعالیت های هسته ای کشور هم می شود.
مقتدایی خاطرنشــان کرد: هفته های گذشــته برخــی بازدیدها از مراکز 
مربوطه توســط اعضای کمیته هسته ای این کمیســیون صورت گرفته و در 

گزارش کمیسیون امنیت ملی این موارد به مجلس ارائه خواهد شد.

اخبار کوتاه


